
 

Sammanfattning från styrelsemöte den 5 februari 2020 

Föreningens ekonomi ser fortsatt god ut. JiS medlemsår börjar den 1 juli och vi är nu 150 

medlemmar, sakta men säkert blir vi fler o fler. Bert har rensat JiS FB grupp från medlemmar som 

inte har betalt sitt medlemskap 

Inkommande Post har vi som vanligt fått från både Cocker klubben och Springer klubben vilket vi 

uppskattar jättemycket. Vi har även fått ett mail från en medlem angående jaktcockeravel. 

Hemsidan uppdateras med information vart efter det kommer in sådan 

Avel och hälsa: Diskuterades om vi skulle ha riktlinjer motsvarande valphänvisningen för att få stå 

med som uppfödare på hemsidan. Här var vi inte riktigt överens men möte enades till slut om att det 

skulle vara som det är nu med förtydligande om att klubben inte går i god för vad de listade 

uppfödarna har på sina hemsidor. 

Spanielkommittén; jobbar för närvarande på att uppdatera utbildningsplanen för spanieldomare och 

tittar i samband med detta över domarlistan. 

Avklarade Aktiviteter, det har inte genomförts några aktiviteter sedan senaste mötet 

Kommande aktiviteter, Årsmötet 28-29 mars då det även kommer att anordnas en del aktiviteter, 

scurry, dirigering, fältsök, fritt sök på viltdoftande marker och en Bytesmaknad 

SM och Derby; förberedelser pågår hos SJK.  

Hubertus. Petra kontaktar Mats Andersson för att se om han kan driva aktiviteterna för Hubertusen, 

med hjälp och stöttning av Petra. Checklista är upprättad som hjälpmedel  

Årsmöte kommer att hållas sista helgen i mars (28--29 mars), styrelsen håller som bäst på med 

förberedelser för detta, vi hoppas att vi blir riktigt många i år. Plats och mer information om 

planerade aktiviteter finns nu på hemsidan 

Nästa möte: den 4 mars 2020 

För anteckningarna  

Biggan  

 


